

《《棉花糖和云朵妈妈1宝贝芯计划》上映，开启寻梦之旅》

As summer vacation approaches, the "battle" to captivate children and teenagers in domestic cinemas unfolds. One such example is Happy Mom and Girl 1: Sweetheart on Mission, a spin-off of the enduring franchise Big-Headed Kid and Small-Headed Father.

暑假将近，国内影院抢夺孩子和青少年眼球的“争夺战”展开。其中一个例子就是《棉花糖和云朵妈妈1宝贝“芯”计划》，这是经久不衰系列电视《大头儿子和小头爸爸》的一个衍生作品。

Produced by China Media Group's CCTV-14 and CCTV Animation Group, the 88-minute animated movie tells the story of a young girl, nicknamed "Mianhuatang" (cotton candy), as she embarks on a journey to fulfill her dream of becoming a robot scientist. However, when she attempts to create a jelly-shaped robot, she faces opposition from her scientist mother.

该片由中国传媒集团CCTV-14和CCTV动画组制作，时长88分钟。电影讲述了一个昵称为“棉花糖”的小女孩踏上成为机器人科学家的梦想之旅的故事。然而，当她试图创造一个果冻形状的机器人时，却遭到了来自科学家母亲的反对。

The movie has been released in theaters nationwide since July 1. During its premiere last week, some notable anchors of Chinese children's programs, including Ju Ping and Jia Jie, who is better known by her stage name Xiaolu Jiejie (little deer sister), attended to promote the movie.

该电影自7月1日起在全国上映。在上周的首映式上，包括鞠萍和郑捷(艺名小鹿姐姐)在内的中国儿童节目知名主持人出席宣传了该片。

Additionally, the film also released a version specifically designed for visually impaired children, marking the first of its kind among Chinese animated movies.

此外，该电影还发布了专门为视障儿童设计的版本，成为中国动画电影中首次尝试这样做的作品。